
                              
 

 

Nieuwsbrief januari 2022 
      

Bedankt! 

Leden van de ouderraad hebben tijdens de kerstvakantie 
alle kerstspullen weer opgeruimd en boodschappen 

gehaald voor de nieuwsjaars’borrel’ met de leerlingen. Dank 
jullie wel daarvoor.  

 
Yes, we mogen weer! 
Gelukkig kunnen we vanaf afgelopen maandag weer ‘gewoon’ lesgeven op 

school. Wel is het nog nodig dat we pauzes blijven scheiden en contact tussen 
groepen onderling beperken. Dat heeft effect op een aantal zaken: 

- Leerlingen met oudere/jongere vriendjes kunnen helaas onder schooltijd even 
niet samen spelen; 

- Het groepsdoorbroken lezen op niveau kan helaas niet; lezen wordt nu alleen 

in de klas gedaan; 
- Samen komen als school voor bijv. de nieuwsjaarsborrel kan nog niet. We 

vieren het in de klas; 
- Bij ziekte/afwezigheid van een leerkracht en zonder beschikbaarheid van een 

invaller, kunnen we geen leerlingen verdelen over groepen. 
 
Maar … we zijn er weer en dat vinden wij fijn. Gelukkig zijn de kinderen en 

leerkrachten die in de vakantie ziek zijn geweest weer voldoende opgeknapt. 
Een mooi 2022 gewenst voor iedereen. 

 
Kunstproject Kandinsky 

De komende weken, tot de voorjaarsvakantie, werken wij met alle leerlingen aan 
een kunstproject over ‘Kandinsky’. Wij hebben veel zin in de lessen en proberen u 
mee te laten genieten via Parro en/of Facebook. 

Ook bereiden we een creatieve afsluiting van het project voor waar we u begin 
februari meer over zullen vertellen. De afsluiting zal plaatsvinden in week 7, de week 

voorafgaand aan de voorjaarsvakantie. 
 

Werkzaamheden directie 
Madelon vervangt al enige tijd, samen met de intern begeleider van de school, de 
directeur van de Gerardus Majellaschool. Dit zal zij blijven doen tot de 

zomervakantie van 2022. Dat betekent dat op maandagochtend en woensdag 
Madelon niet op de St Franciscusschool aanwezig is. Het kan voorkomen dat haar 

werkdagen eens anders zijn. In principe is Madelon op maandagmiddag, dinsdag, 
donderdag en vrijdag aanwezig op de St. Franciscusschool. 
Het eerste contact is het snelst gelegd via de mail: directie.franciscus@catent.nl of 

Parro. 
 

Juf Kirsten 
Sinds november is juf Kirsten ook thuis. Naar omstandigheden verloopt haar herstel 

zoals verwacht. Wel zal zij nog enige tijd afwezig blijven en is de vervanging tot de 
zomervakantie georganiseerd. Wij hebben een goed contact met haar. Graag wil zij 
alle leerlingen en hun ouders de beste wensen overbrengen voor 2022. 
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Meester Jody 
Door personele wisselingen staat juf Marlou nu al enige tijd 

volledig in groep 5/6. Daardoor heeft juf Chantal geen vaste 
duo-collega meer. Zoals eerder aangegeven zal meester 
Jody, een leerkracht uit de invalpool van Catent, haar vaste 

duo-collega worden tot de zomervakantie. Voor de kerst 
was hij ook nog verbonden aan andere scholen op de woensdagen, waardoor we 

soms hebben moeten schuiven. Vanaf deze week zal hij er alle woensdagen zijn, 
behalve 9 februari. 

Tijdens oudergesprekken sluit meester Jody niet aan. Juf Chantal zorgt dat hij ook op 
de hoogte is van alles. Uw eerste contactpersoon blijft daarom ook juf Chantal. 
 

Juf Petra 

Juf Petra is vanaf januari 2022 niet alleen onze onderwijsassistent, maar ook voor 

enkele uren weer pedagogisch medewerker bij Stichting Kinderopvang Catent. 

Samen met Paula zijn zij als pedagogisch medewerker ook betrokken bij onze 

buitenschoolse opvang.  

In principe werken zij volgens een vast rooster. Petra is er op dinsdagochtend en 

donderdagmiddag. De andere momenten is Paula het vaste gezicht op de groep. 

Bij ziekte of afwezigheid kunnen zij elkaar waarnemen. 

Petra, opnieuw welkom bij onze kinderopvang. 

 

Kindgesprekken 
Helaas ging de eerste scholing over kind(talent)gesprekken niet door i.v.m. 
maatregelen. Daardoor konden de kinderen donderdag 13 januari toch naar 

school. De teamscholingen staan nu gepland in april en augustus. Wij willen vooral 
op eenzelfde manier de kindgesprekken gaan voeren. 

 
Juf Anja en juf Petra plannen de kindgesprekken met kleuters tijdens het spelen en 

werken. Gesprekken met kleuters voeren werkt vaak beter in hun spel. 
Juf Tineke is 1 dag per week beschikbaar om juf Vivian en juf Marlou te vervangen. 
Dan kunnen juf Vivian en juf Marlou de kindgesprekken voeren zodat ze alle 

leerlingen op regelmatige basis spreken. 
Meester Jordy is beschikbaar om juf Chantal te vervangen zodat ook zij de 

kindgesprekken kan voeren. 
 

Komend jaar staat professionalisering en verder uitwerken van het voeren van 
kindgesprekken op onze agenda. 

  



                              
 

Oudergesprekken  
Dinsdag 15 februari en donderdag 17 februari staan er 

oudergesprekken gepland. Wij gaan er nu nog vanuit dat 
deze online plaatsvinden. Mocht het protocol toch 
mogelijkheden geven tot een fysiek oudergesprek, dan 

informeren wij u via Parro. 
 

Vanaf de volgende momenten kunt u een oudergesprek plannen in Parro: 
4 februari (14.30): gesprek plannen (voor ouders met meerdere kinderen op school) 

7 februari (9.00): gesprek plannen voor iedereen mogelijk 
11 februari (17.00): inplannen oudergesprekken gesloten 
 

U krijgt de uitnodiging weer via Parro. 
 

Voorbereidingen EHC gestart 
Afgelopen week is de voorbereiding voor de Eerste Heilige Communie weer gestart. 

Omdat het onderwijsgerelateerd is, kunnen wij pastoor Buit en Marjan Tholen 
gelukkig verwelkomen in school. Wij wensen de aankomende communicanten een 
mooi voorbereidingstraject. Juf Vivian stemt tussentijds af met de pastoor. 

 
Studiedagen 

Houdt u rekening met de studiedagen van 7 en 8 februari? Graag hebben de 
leerkrachten voor die tijd alle rapporten weer terug. 

 
Rosenmontag, maandag 28 februari, is ook een studiedag. De kinderen zijn dan vrij. 
 

Schoolhandbaltoernooi 
De organisatie van het schoolhandbaltoernooi heeft helaas het toernooi moeten 

annuleren. Het volgende sporttoernooi is het schoolvoetbal.  
 

Nieuws van de Ouderraad  
 

Nieuw lid voordragen 
De ouderraad heeft Esther Berens benoemd tot OR-lid. Welkom Esther bij onze 

actieve ouderraad. Wij wensen jullie een fijne samenwerking. 
 
Vrijwilligers oud papier 

De ouderraad is bijzonder blij met de nieuwe vrijwilligers voor het oud papier. 
Aankomend jaar gaan er drie ouders stoppen omdat hun jongste kind naar het 

voortgezet onderwijs gaat. Bas, Wijnand en Jos, fijn dat jullie je hebben aangemeld. 
 

Brede School 

De uitvoeringsgroep van de brede school heeft een nieuw lid: Nikita Waasdorp. Zij is 

moeder van 2 kinderen: een zoon in groep 1 en een dochter (dreumes). 
Fijn dat de uitvoeringsgroep versterkt is en welkom bij deze actieve groep ouders. 

 
Oud papier 
Vanaf woensdag 2 februari a.s. 12.00 uur tot vrijdag 4 februari a.s. 14.00 uur staan de 

containers voor uw verzamelde oud papier weer op het pleintje schuin tegenover 



                              
 

het Veenloopcentrum. Dit keer heeft dhr. Heiny Lubbers de 
zorg / verantwoording voor de containers.  

 
Bijlage: 
Nieuwsbrief dec./jan BSO 


